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Dr. Szili Katalin asszonynak
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Miért került bevezetésre a munkavállalókat hátrányosan érintő utazási kedvezmény
kifizetésének szabályozása 2005 . január I-től?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést
kívánok benyújtani Dr. Draskovics Tibor pénzügyminiszter úrhoz . A kérdésemre válaszát
írásban kérem .

T. Miniszter Úr!

A korábbi szabályozásból adódó értelmezés lehetővé tette, hogy amennyiben a dolgozó nem
akar vagy nem tud tömegközlekedési eszközt igénybe venni a munkába járáshoz, akkor
minden igazolás (bérlet) nélkül megkaphatta munkáltatójától a bérlet árának a 80 %-át .
2005. január 1-től az SZID. tv. változása miatt újra le kell adni a munkába járásnál a
megváltott utazási bérleteket, csak ebben az esetben fizetheti ki a munkáltató a dolgozó
részére a bérlet árának 80 %-át .
Országgyűlési képviselőként számtalan felháborodott levelet, telefonhívást kaptam a
jogszabály változása miatt, annak életszerűtlenségét bírálva .
Tény, hogy sok munkába járó nem is tudja jelentős időveszteség nélkül a munkahelyét
tömegközlekedési eszközzel megközelíteni .

T. Miniszter Úr!

Kérem indokolja meg, miért került bevezetésre a 2005 . január 1-től hatályos szabályozás,
amely munkavállalók ezreit sújtja? Kinek az érdekét szolgálja ez a szabályozás?
Kezdeményezi-e a tárca a törvénymódosítást?

Kérem megtisztelő válaszát .

Budapest, 20005 . február 9 .
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